
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 9. april 2019, kl. 19.00 – 21.00 

                         

  
 
Afbud: Steffen L. Poulsen, Jacob A. Andersen og Majbrit N. Christensen 

 
 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 26.02.19 MNC/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet MNC/CM 
 

 
Evaluering af skolefesten: Positivt, Længden på dagen kan justeres. Kan man starte tidligere? 
Sjovt med tøndeslagning og udklædning. 
 
Køleskabe: Orientering i klasserne 
 
Skoleboden: Elevrådet har undersøgt muligheden for betaling via mobilepay og det kan godt 
lade sig gøre. Aftales videre med BM.  
 
Bordtennisturnering: Planlægning er i gang 
 
Rekorddag: Planlægning er i gang. De har talt om, at den evt. kan kombineres med trivselsda-
gen.  
 
Elevrådet har desuden drøfte kampagnen; vær frisk – hop på cyklen, som de også er en del af.  
 

 
 
 

3. Nyt system til udpegning af kørselsberettigede elever   MNC/CM 
  
MNC orienterer hvis der er nyt.   
 

 
Intet nyt siden sidst. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



4. Evaluering af forældrestormøde   MNC/CM 
  
Program:  
Velkommen og introduktion. 
Skolebestyrelsens årsberetning v. Majbrit Nørgaard. 
Oplæg v. SSP-konsulent Martin Glud – Gamingkultur og sociale medier anno 2019.  

 

 
- Der var ca. 60 deltagere til stormødet. Deltagerantal svarer til det, vi normalt har til stor-

møder. 
- Godt oplæg fra Martin Glud der favnede bredt i forhold emnet.   
- Tilbagemeldingen fra forældregruppen har været positiv. 
- Der var en god og åben dialog på mødet omkring de dilemmaer, som Martin bragte op i 

forbindelse med oplægget.  
 

 
 
 

5. Skoleboden og madordning     MNC/CM 
 
Drøftelse, beskrivelse og beslutning af bodens formål.  
BM orienterer om forskellige muligheder i forhold til udbud m.m. i boden. (Se bilag 1)  

 

bilag 1 - 

skoleboden.pdf
 

 
Præsentation og drøftelse af de forskellige forslag i bilag. Drøftelse af nuværende og kommende 
målsætning.  
Der var flertal for at den nuværende målsætning for skoleboden, skal danne afsæt for det videre 
arbejde mod en ny målsætning og beslutning i forhold til udbud m.m.   
 
På næste skolebestyrelsesmøde skal der udarbejdes en ny/revideret målsætning, samt træffes 
beslutning om det fremtidige udbud i skoleboden.  
 

 
 
 

6. Relancering af ”Vær frisk – Hop på cyklen”  MNC/CM 
  
Børn & Unge vil gerne relancere kampagnen Vær Frisk – Hop på cyklen (Se bilag 2) Det bety-
der, at vi håber på lige så god opbakning fra skolerne som for 2 år siden.  
Vi vil gerne mandag morgen den 29. april ca. ½ time inden første lektion kickstarte kampagnen 
ved at uddele kampagne-materiale ved p-pladserne med deltagelse fra skolen og med hjælp fra 
forvaltning eller cyklistforbundet.  
Vi vil gerne have, at I deltager med 2-3 personer. Fx fra skoleledelse, bestyrelse eller det pæda-
gogiske personale. Formålet med kampagnen er at få flere til at vælge aktiv transport til og fra 
skole samt få øjnene op for fordelene og øge trafiksikkerheden omkring skolerne. I bedes infor-
mere skolen og skolebestyrelsen om kampagnen. Særligt med henblik på at hjælpe til på jeres 
skole mandag morgen med uddeling af materiale. Vi vil gerne have en tilbagemelding på, hvor-
vidt skolen ønsker at deltage i kickstart af kampagnen. Giv Henny Nielsen (hen@viborg.dk) en 
tilbagemelding inden den 10. april vedrørende forventet antal, som deltager fra jeres skole?  

bilag 2 - vær frisk - 

hop på cyklen.docx
 

 
Kickstart af kampagnen mandag morgen d. 29. april kl. 07.40.  

mailto:hen@viborg.dk


Annette, Arne, Wilhelm og Christian uddeler materiale til forældrene på parkeringsplads og af-
læsningssluse.  
 

 
 
 
 

7. Planlægning af kommende skoleår   MNC/CM 
  
Information og drøftelse af skoleårets planlægning. CM præsenterer status, samt overvejelser i 
forhold til de overordnende prioriteringer på baggrund af budget. (Se bilag 3 & 4) 

bilag 3 - 

planlægning.pptx

bilag 4 - 

ringetider.pdf
 

 
Planlægningen af kommende skoleår er i fuld gang. Skolebestyrelsen blev præsenteret for de 
overvejelser og prioriteringer ledelsen har gjort sig ift. planlægningen af det kommende skoleår, 
på baggrund af det vedtagne budget og de kommende justeringer i folkeskoleloven jf. sidste 
skolebestyrelsesmøde.  
Bestyrelsen bakker op om de foreslåede prioriteringer og ændringer i skema, funktioner m.m.   
 

 
 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     MNC/CM 
 
Prioritering af punkterne: Planlægning af kommende skoleår, skolebod/madordning, information 
vedr. renovering af c-fløjen (aula m.m.), ny kommunikationsplatform – Aula, drøftelse af kommu-
nikationsstrategi i forbindelse med implementeringen af Aula og brugen af meebook, revidering 
af trivselspolitik.  
 

 
1. Skoleboden og madordning. 
2. Planlægning af kommende skoleår – herunder skolebestyrelsens deltagelse i forældre-

møder, dimissionstale og møderække for næste skoleår.  
3. Orientering vedr. renovering af c-fløjen (aula m.m.). 
4. Aula – drøftelse af kommunikationsstrategi.  

 

 
 
 

9. Meddelelser 
 

  
- Næste skolebestyrelsesmøde er d. 14. maj kl. 19.00 – 21.00.  
- Efter påske er der opstart på udskiftning af vinduer ud mod banestien på A & B gang. 
- Der er orienteret om sortering af affald på alle årgange.         
  

 

 

 

10. Evt. 
 

Intet til referat.    
 

 


